
          
 
   
SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 

 

Registratienummer : 
(In te vullen door de raadsgriffie) 

 

Datum: 1 november 2021 
Aan de voorzitter van de raad. 
Steller(s) van de vragen: gemeenteraadsfracties WIJ Lansingerland 
Onderwerp: Schriftelijke vragen aan het College (art. 37) inzake deelauto’s in 
Lansingerland 
Graag stellen wij de volgende  raadsvragen en verzoeken u deze z.s.m. schriftelijk te 
beantwoorden: 
 

1. Bent u bekend met het artikel ‘Deelauto’s worden nauwelijks gebruikt’ in het 
Algemeen Dagblad, d.d. maandag 1 november 2021? 

2. Hoeveel deelauto’s en hoeveel deelauto-punten zijn er op dit moment 
(01.11.21) actief c.q. operationeel in Lansingerland? 

3. Heeft u een actueel beeld van het gebruik (aantal keren en aantal kilometers) 
van deelauto’s in Lansingerland? 

4. Verwacht u op een termijn van nu tot 31.12.22 dat er meer deelauto’s en 
deelauto-punten actief c.q. operationeel zullen worden? Zo ja, hoeveel? 

5. Tijdens de beeldvormingsavond over het komende mobiliteitsplan, werd ons 
inziens sterk geleund op het concept deelauto. Kunt u concreet kwantificeren 
op welke wijze dit gerechtvaardigd wordt in de komende 5 a 10 jaar? 

6. Wat is uw verwachting met betrekking tot de deelauto in Lansingerland voor de 
komende 5 a 10 jaar en op welke wijze landt dit in het mobiliteitsplan? 

7. Als u het bij 1 genoemde artikel leest en dit houdt naast uw eerder bij de 
beeldvorming uitgesproken ambitie m.b.t. de deelauto, brengt dit voor u dan 
richting de mobiliteitsvisie een gewijzigd beeld van dit onderwerp in de 
mobiliteitsvisie? 

Graag vragen wij u deze raadsvragen voor de behandeling van de mobiliteitsvisie te 
beantwoorden en aan de raad toe te sturen opdat deze onderdeel kunnen uitmaken 
van de discussie.  
 
Ondertekening en naam, 
Jan Alsemgeest en Jan Jumelet 

 


